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Protokoll från styrelsemöte för Samordningförbundet
Härnösand — Timrå

Datum: 2024-05-31

Plats: Timrå, Terminalvägen 10, lokal Tallen

Närvarande ordinarie ledamöter: Monica Fällström, Härnösands kommun

Lena Loo, Arbetsförmedlingen

Niklas Edén, Region Västernorrland
Lotta Qvarnlöf, Försäkringskassan, digital närvaro

Ersättare: . Maritza Villanueva Contreras, Timrå kommun

Margareta Tjärnlund, Härnösands kommun
Glenn Sehlin, Region Västernorrland

Övriga: Ulrika Sahlin, förbundschef

Utses att justera: Lena Loo

Underskrifter:
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Ordförande Justerare Förbundschef

BEVIS OM ANSLAG

Justering av Samordningsförbundets protokoll har tillkännagivits genom anslag på
huvudmännensanslagstavla

Sammanträdesdatum Anslaget uppsatt den Anslag nedtas den
2024-05-31 2024-06-19 2024-07-03

Förvaringsplats för protokollet är Härnösands kommun Protokollet omfattar $31-48

Ulrika Sahlin

Förbundschef

LN ARBETSFORMEDLINGEN == Region rar... & Härnösands [FE TIMRÅ KOMMUN



xx SAMORDNINGSFORBUNDET
HARNOSAND TIMRA

 

§ 31

§ 32

§ 33

§ 34

§ 34

§ 35

§ 36

Mötets öppnande
Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

Fastställande av dagordning

Samordningförbundet beslutar:
Att godkänna dagordningen.

Val av justerare

Samordningförbundet beslutar:

Att utse Lena Looatt justera protokollet.

Föregående protokoll
Styrelsen går igenom protokollet.

Samordningförbundet beslutar:
Att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.

Revisionsberättelse KPMG för 2023 års revision
KPMGtillstyrker att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för
räkenskapsåret. KPMGs sammantagna bedömning är att styrelsen har bedrivit

verksamheten på ett ändamålsenligt sätt och att insatserna som finansierats är i
enlighet med lag om finansiell samordning av rehabiliteringsinsatser.
Styrelsen har tagit del av KPMG:s revisionsberättelse och konstaterar att det inte

framkommer några speciella rekommendationer från KPMG.

Samordningsförbundet beslutar:

Att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.

Revisionsgranskning KPMG 2023 års revision

Förbundschefen informerar att den granskning som har skickats uttill dagens
möte är KPMGs utkast som förbundschefen har faktakontrollerat. Enligt KPMG

så har de möte i dag den 31 maj och då ska de fastställa rapporten, därefter

skickas dentill förbundet.

Samordningsförbundet beslutar:
Att godkänna informationen och att den fastställda rapporten får tas upp på

styrelsemötet i september.

Insatser 2024
Förbundschefen visar en sammanställning över insatserna. I budgeten för 2024
är det avsatt 555 000 kr till insatsen Samordningskoordinator, men enligt uppgift

fran enhetschef Eva Digas rader det tveksamheter kring att kunna starta upp den
insatsen. Eva ska kontakta förbundschefen i juni och då meddela om hon

kommeratt lämna in en ansökan efter sommaren, och då endast ansöka om cirka

250 000 kr. Detta innebäratt det finns 305 000 kr kvar och tillsammans med det
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§ 38

som kan användasfrån det egna kapitalet finns det 465 000 kr kvartill insatser
under 2024. Det har kommit in en ansökantill dagens möte på 250 000 kronor

och utöver den så förs det diskussioner i utvecklingsgruppen om ytterligare en

insats.

Samordningsförbundet beslutar:
Att tacka för informationen och lägga informationentill handlingarna.

Ekonomi
-Budgetuppföljning

Förbundschefen visar budgetuppföljningen per den 21 maj 2024. Fortfarande

har inte mycket hänt, men de som är beviljade medeltill insatser har uppmanats
att inkomma med faktura på hälften av de medel de beviljats, så de har börjat

kommain.
Styrelsen har uppmärksammats på att den insats som det i budgeten har avsatts

555 000 kronortill, kommer det eventuellt endast att ansökas 250 000 kronor

till, vilket medför att det finns medel kvar att bevilja till ytterligare insatser

under hösten.

Samordningsförbundet beslutar:
Att förbundschefen tillsammans med utvecklingsgruppen fortsätter att utreda

om det finns ytterligare insats som det kan ansökas medeltill för att starta upp
under hösten, detta för att motverka att förbundets egna kapital blir större.
Att förbundschefen kontaktar ekonomen som får ändra i budgetuppföljningen,

så att det endast står insatser 2024 och inte beviljade insatser, med anledning av
att i budgeten har det avsatts medeltill Samordningskoordinator, men eftersom

det inte har kommit in någon ansökan om medeltill den insatsen, så är den inte
en beviljad insats.
Att lägga informationen till handlingarna.

Ansökan Biologdesignern

Åsa Vestling deltar digitalt och presenterar ansökan förstyrelsen. Det är

Härnösands kommun som är huvudägare och medsökande är Timrå kommun
samt Försäkringskassan. Det ansöker om 250 000 kronor.

Åsa ger information om vad Biologdesignern innebär och behovet av att utbilda
fler handledare, så att de kan starta fler grupper med tätare intervaller för att

motverka sysslolös väntetid hos deltagarna samt ge dem goda möjligheter att

finna hållbara alternativ i arbetslivet.

Samordningsförbundet beslutar:
Att tacka för Åsa för dragningen av ansökan.

Att bevilja Härnösands kommun de ansökta medlet om 250 000 kr, under

förutsättning att det inkommerett förtydligande av målen utifrån den diskussion
styrelsen fört med Åsa.
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§ 40

§ 41

§ 42

§ 43

§ 44

 

Delårsrapport Arbetsmarknadstorget Härnösand
Förbundschefen ger en kort sammanfattning av slutrapporten. Det framkommer

i delrapporten att insatsen genomförs enligt plan och att prognosenär att de
uppsatta målen kommer uppnås under projekttiden.

Samordningsförbundet beslutar:
Att godkänna rapporten och lägga dentill handlingarna.

Delårsrapport Stärkt samverkan och parallella insatser

Förbundschefen ger en kort sammanfattning av slutrapporten. Det framkommer
i delrapporten att insatsen genomförs enligt plan och att prognosenär att de

uppsatta målen kommer uppnås under projekttiden.

Samordningsförbundet beslutar:

Att godkänna rapporten och lägga dentill handlingarna.

Delårsrapport AF i samverkan
Förbundschefen ger en kort sammanfattning av slutrapporten. Det framkommer

i delrapporten att insatsen genomförs enligt plan och att de uppsatta målen redan

har uppnåtts.

Samordningsförbundet beslutar:

Att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna.

Delårsrapport Helhetslyftet
Förbundschefen ger en kort sammanfattning av slutrapporten. Det framkommer

i delrapporten att insatsen genomförs enligt plan och att prognosenär att de
uppsatta målen kommer uppnås underprojekttiden.

Samordningsförbundet beslutar:

Att godkänna rapporten och lägga dentill handlingarna.

Förslag på delårsredovisning
Förbundschefen redovisar upprättat förslag till delårsrapporten för 2024.

Samordningsförbundet beslutar:

Att fastställa delårsrapporten för 2024 enligt upprättat förslag.

Informations- och rapportärenden
- Implementering av tidigare insatser
Förbundschefen informerar om hur det ser ut med implementering av tidigare

avslutade insatser.

- Medlemssamrådet inställt
Försäkringskassan som skulle vara värd för årets medlemssamråd ställde in
rådet på grund av att de inte är klar med sin omorganisation, vilket inneburit att
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lagstéd. Försäkringskassan är fortsatt positiva till att parterna i förbunden

ansöker om medel från ESF+.

- Regeringsuppdrag till Försäkringskassan

Regeringen ger Försäkringskassan i uppdrag att analysera behovet av ändringar i
lagen (2003:1210) om finansiell samordning av rehabiliteringsinsatser och
lämna författningsförslag om ändringar bedöms motiverande för att uppnå en

ändamålsenlig resursanvändning och ett effektivt stöd för personer som har

behov av samordnaderehabiliteringsinsatser för att kommai arbete.
Uppdraget ska genomföras i samråd med Arbetsförmedlingen, Socialstyrelsen

och Sveriges Kommuner och Regioner (SKR). Uppdraget ska genomföras i
dialog med samordningsförbunden och Nationella Nätverket för

Samordningsförbunden (NNS). Senast den 2 december 2024 ska
Försäkringskassan redovisa uppdraget.

Försäkringskassan har nu skickat ut meddelandetill alla Samordningsförbund att

de kan lämnaförslag på ändringar i Finsamlagen som de anser att
Försäkringskassan bör beakta. Senast den 19 juli vill de har förslag.

- Finsamkonferensen
Reflektionerna från förbundscheferna i Västernorrland är att det var ett för långt
inledningspass som inte gav något matnyttigt. Den största behållningen var

Troed Troedsson, SKRs Annika och moderator Ylva. I övrigt var det inte
mycket nytt.

- Träff med riksdagsledamöter

Båda närvarande riksdagsledamöter, Peder Björk (S) och Isabelle Mixter (V)
representerar oppositionen. Peder betonade vikten av att ha ett
uppföljningssystem värt namnet för att förbunden ska kunna påvisa vad vi gör
och om våra insatser ger effekt och gör skillnad för de målgrupper vi arbetar för.

- Utvecklingsgruppen
Förbundschefen informerar om att utvecklingsgruppen arbetar med att se över

behovetatt starta ytterligare en insats under hösten, så vi använder de medel
som finns kvar och på så sätt undviker att bygga på förbundets egna medel.

Samordningsförbundet beslutar:

Att förbundschefen får diskutera med övriga förbundschefer i länet om
eventuella medskicktill Försäkringskassans uppdrag att analysera behovet av

ändringar i Finsam-lagen.
Att tacka för informationen och lägga dentill handlingarna.

Utbildning, konferenser samt inbjudningar

- Coompanion bjuderin till en digital workshop ”Tillsammans skapar vi

förutsättningar för socialt entreprenörskap”. Erfarenhetsutbyte kring social
företagande och vad det innebär, 3 juni.

Förbundschefen är anmäld att delta.
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ny medlemsrepresentant fran dem ännu inte är utsedd. Eventuellt bjuder de in

till medlemssamråd under hösten.

- Fråga från Regionen

Lina Runesson, som är förbundschefernas kontaktperson hos Region

Västernorrland har kontaktat förbundscheferna i länet med en frågeställning om
att uppdatera förbundsordningarna eftersom deras revisorer har uppmärksammat

att förbundenharolika principer för att hantera kostnaden för revisionen, vilket
regleras i respektive förbundsordning. Revisorerna menar att kostnaden ska

hanteras av respektive förbund — idag står region och kommun för denna

kostnad. Devill därför lyfta frågan om att uppdatera förbundsordningarna för att
justera vem som tar kostnad för revision och samtidigt namnändra från

Landstinget till Region Västernorrland samt bytatill vår nya logga.
Förbundscheferna har återkopplattill Lina att detta är en diskussion de måste

föra med förbundsmedlemmarnas utsedda medlemsrepresentanter.

Förbundschefen informerar även att förbundschefen för Örnsköldsviks
samordningsförbund har fått mail av Mats Helli, som är ersättare 1 deras styrelse

gällande att då han deltog på nämndsammanträde väcktes frågan om det inte går
att slå ihop länets 6 förbund. Han uppgav att Regionen kommeratt ställa den

frågan till samtliga förbund.
Förbundschefen berättar att denna fråga har tidigare diskuterats på

medlemssamråd. 2016 gjordes det en utredning ledd av Arbetsförmedlingen och
svaret blev då att det inte finns intresse från samtliga förbundsmedlemmartill
någon sammanslagning, bland annat på grund av den ekonomiska konsekvensen

en sammanslagning medför, dvs mindretilldelningtill länet.

På medlemssamrådet 2022 ställdes frågan på nytt av Försäkringskassan och då
diskuterades det och majoriteten av medlemsrepresentanter ställde sig då

negativt till sammanslagningen och medlemssamrådet beslutade att avslå frågan.

- NNS årsmöte
Ordförande och förbundschefen deltog på NNS årsmöte den 18 april. Tre nya

tjänstepersoner är klara förutom Mattias Bergström och Anna Lexelius. De är
Kajsa Hallmans förbundschef Höglandets samordningsförbund, Ida Melin

verksamhetsutvecklare Jämtlands samordningsförbund samt Henrik Svedberg
förbundschef Samordningsförbundet Älv och Kust. Alla fem delar på en

heltidstjanst, 20 % var. Fredrik Lundén fran Samordningsférbundet centrala

Östergötland blev omvaldtill ordförande.

- Finsam/Försäkringskassan - ESF medel
Under 2022 meddelande Nationella rådet att förbunden, trots gällande

bestämmelse att finansiering av insatser än annan än från förbundsmedlemmarna

inte är tillåtet, att förbunden ändå kan ansöka om ESF+ medel, under tiden de
fortsätter utredda om detta ska vara en möjlighet. Försäkringskassan har nu

utrett frågan ytterligare och deras beslut är att lagen måste följas. De som part

ser inte att det är rimligt att fortsätta stå bakom en rekommendation som saknar
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§ 47

§ 48

- VP-dagen
Diskussion fordes kring vad vi kan fylla arets verksamhetsplaneringsdag med,

men inget beslutades.

- Lunch-till lunchkonferens, Solleftea 24-25 juni.
I ar ar det Sollefteas samordningsférbund som star vard fér den arliga lunch-till

lunchkonferensen.Solleftea star for konferenskostnaden och middag. Förbunden

får själva betala för sina hotellrum som kostar cirka 1 500 kronor.

Samordningsförbundet beslutar:
Att förbundschefen som deltar på Coompanions Workshop får återge

information om workshopen på nästa styrelsemöte.
Att samtliga ledamötertill nästa styrelsemöte funderar på vad de vill ska tas upp

på verksamhetsplaneringsdagen.
Att förbundschefen deltar pa lunch- till lunchkonferensen den 24-25 juni i

Solleftea.
Att lagga informationentill handlingarna.

Ovriga fragor
Ingen fråga anmäld.

Nästa möte

Nästa möte är den 13 september i Härnösand. Förbundschefen undersöker om
mötet kan förläggas på Etappenför att avsluta mötet med en information och

rundvisning på Etappen. Om det är möjligt att förlägga mötet på Etappen,

förlänger vi mötestidentill 12.30.

Mötets avslutning

Ordförande avslutar mötet med att tacka för mycket bra diskussioner och önskar

alla en trevlig sommar.
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